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 Or.0002.5.2023 

 

 

 

Protokół Nr XLII/23 

z XLII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Drohiczynie, która odbyła się 

w dniu 31 maja 2023 r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 

 w Drohiczynie przy ul. Józefa Ignacego Kraszewskiego 13 

Obradom przewodniczył Marian Rogowiec 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej w Drohiczynie 
 

 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, a zakończono o godz. 1242. 

 

Na ogólny stan 15 radnych, w obradach udział wzięło 15 radnych. 

  

Radni obecni na XLII Sesji: 

 

1. Buśko Leon         

2. Daniluk Józef,              

3. Kobus Jan,        

4. Kosiński Andrzej         

5. Miłkowski Andrzej,              

6. Niemyjski Tadeusz,             

7. Pogorzelska Barbara,                                          

8. Rogowiec Marian, 

9. Sierociuk Małgorzata, 

10. Sorokosz Radosław,                        

11. Tomasik Urszula,                 

12. Urbańska Stanisława,           

13. Wojtkowski Wojciech,    

14. Zagubień Antoni,             

15. Żero Waldemar.          

 

Lista obecności radnych została dołączona do protokołu (zał. nr 1). 

 

Ad. 1. 

 

Otwarcia obrad XLII Sesji Rady Miejskiej dokonał Marian Rogowiec - Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, 

Skarbnik Gminy p. W. Romaniuk, sołtysów Gminy Drohiczyn, zaproszonych gości tj. Posła na sejm, 

p. Jacka Boguckiego, Wicestarostę Siemiatyckiego p. Sylwestra Zgieruna, Komendanta Powiatowej 

Policji w Siemiatyczach p. Łukasza Głowackiego oraz pozostałe osoby obecne na Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż na ogólny stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 15 radnych, zatem 

decyzje i uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 
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Następnie poprosił Burmistrza o uzasadnienie wycofania z porządku obrad uchwały w sprawie skargi 

na działalność Burmistrza Drohiczyna. Wojciech Borzym poinformował, że od 1 czerwca 2023 r. na 

część etatu Sekretarz obejmie stanowisko Zastępcy Burmistrza Drohiczyna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Sekretarzowi. 

 

 

Ad. 2. 

 

 

Przewodniczący RM przedstawił proponowany porządek obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w 

Drohiczynie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XL i XLI Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Drohiczyna z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2022 r. 

6. Raport o stanie Gminy za 2022 r., w tym debata nad raportem. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Drohiczyna, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy za 2022 r., 

c) udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 

r., 

d) zmian w budżecie Gminy na 2023 r., 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2023 – 2031, 

f) zmiany w Uchwale nr XL/330/23 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 marca 2023 

r. w sprawie określenia zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowych 

osobom fizycznym na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków z 

budżetu Gminy Drohiczyn, 

g) zmian w statucie Biura Obsługi Szkół w Drohiczynie, 

h) zmian w statucie Żłobka „Bajkowa Kraina” w Drohiczynie. 

8. Ocena działalności jednostek organizacyjnych gminy za 2022 r. oraz bieżące problemy 

związane z funkcjonowaniem MGOK, MGBP, GZGK, BOS, Żłobek „Bajkowa Kraina”. 

9. Ocena stanu sanitarnego miasta i gminy oraz przygotowanie do sezonu turystycznego. 

10. Ocena stanu dróg i ulic na terenie miasta i gminy. 

11. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie: 

 za proponowanym porządkiem obrad – 15 osób, 
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 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie porządek obrad XLII Sesji przyjęła 

jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o wyłożonych protokołach z XL i XLI Sesji Rady Miejskiej 

przy stoliku protokolanta. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do protokołów? 

Rada nie wniosła uwag do protokołów. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XL Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XL Sesji przyjęła jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XLI Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XLI Sesji przyjęła jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, w 

celu omówienia Sprawozdania Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

Burmistrz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 2, okres sprawozdawczy 31.03.2023 r. do 

dnia dzisiejszego. 

  

Dodatkowo poinformował o nowej formule Dni Drohiczyna, które odbędą się 22 lipca 2023 r.  

 

Pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodniczący podziękował Burmistrzowi za 

zabranie głosu i poprosił o wystąpienie p. Jacka Boguckiego, Senatora RP. 

Pan Senator podziękował za zaproszenie i powiedział , że jest to rok podsumowania kadencji, o 

inwestycjach drogowych w ostatnim czasie, o środkach krajowych do rozdysponowania i 

podziękował za współpracę. 

Zwrócił się do obecnych na sali, czy może są jakieś pytania? 

Radny Daniluk powiedział, że sytuacja rolnictwa jest w złym stanie i uważa, że należy coś z tym 

zrobić. 

Pan Senator powiedział, że zgadza się z tym. Wszyscy płacą za wojnę ze wschodem, za wojnę 

gospodarczą. Niestety to przełożyło się na ceny i panującą sytuację. Co może zrobić rząd? Formy 

pomocy są dostępne i rolnicy z nich korzystają. 

Radny Daniluk powiedział, że pasze są drogie, a mleko tanieje. Czym rolnicy mają dysponować? 
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Pan Senator odpowiedział, że zdaje sobie z tego sprawę, jednak pomoc jest udzielana rolnikom i 

każdy rolnik może z tego skorzystać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Senatorowi za zabranie głosu, a następnie całemu 

rządowi za dotacje i dofinansowania, wsparcie i pomoc w każdych inwestycjach i przedsięwzięciach. 

 

Głos zabrał Wicestarosta – S. Zgierun. Powiedział o następujących sprawach: 

 rozpoczęło się już koszenie dróg powiatowych 

 w najbliższym czasie będą naprawiane drogi masą bitumiczną, które po zimie zostały 

zniszczone 

 o remontowych inwestycjach na terenie powiatu 

 o dofinansowaniu na przeprawę mostową w Smarklicach 

 o ogłoszonym przetargu na remont drogi od ronda w Ostrożanach do Grodziska 

 o inwestycji w szpital – powstanie oddział ortopedii, ponieważ jest duże zapotrzebowanie 

 o przygotowywanych pomieszczeniach na „szpital 1 dnia” 

 o zatwierdzonej dokumentacji technicznej na odcinku Granne - Krzemień, kosztorys 152 mln 

zł, 20% finansują samorządy: 9% woj. mazowieckie, 9% woj. podlaskie, 0,5% Powiat 

Siemiatycki, 0,5% powiat Sokołowski, 0,5% Gmina Jabłonna Lacka i 0,5% Gmina Perlejewo, 

prace rozpoczną się jesienią. 

 

Następnie Wicestarosta zwrócił się do obecnych na sali, czy są jakieś pytania? 

Sołtys z Miłkowic Janek zapytał czy od Miłkowic Maciek do Ostrożan będzie nawierzchnia 

asfaltowa? 

Wicestarosta powiedział, że zostanie 980 m nie zrobione w tym oku, ale zostanie to dokończone w 

przyszłym. 

Radna Pogorzelska zapytała czy odcinek Drohiczyn – Dziadkowice zostanie zrobiony w tym roku? 

Wicestarosta odpowiedział, że jest to droga wojewódzka i z tego co się orientuje, powinna być w tym 

roku naprawiona. 

Sołtys Miłkowic Janek ponownie zadał pytanie, czy w tym roku rozpocznie się budowa mostu w 

Grannem? 

Wicestarosta odpowiedział, że prawdopodobnie tak. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Wicestaroście za zabranie głosu i 

udzielenie odpowiedzi na pytania, za współpracę i poprosił o zabranie głosu Komendanta Powiatowej 

Policji w Siemiatyczach, p. Łukasza Głowackiego. 

Komendant podziękował za zaproszenie, a następnie przedstawił analizę przestępczości na terenie 

Gminy Drohiczyn za 2022 r. Powiedział, że było 57 interwencji domowych, założono 26 niebieskich 

kart, odnotowano 4 przypadki znęcania się w rodzinie, wniesiono 13 wniosków o leczenie 

odwykowe, odnotowano 1 nakaz natychmiastowego opuszczenia mieszkania za znęcanie. Na 

krajowej mapie zagrożeń bezpieczeństwa odnotowano 66 zgłoszeń, 69 przygotowawczych, 

zatrzymano 21 nietrzeźwych kierowców oraz 4 kierowców za posiadanie środków odurzających. 

Komendant zwrócił się do obecnych na sali, czy są jakieś pytania? 

 

Sołtys Miłkowic Janek powiedział, że dobrze że są kontrole drogowe, ale dlaczego przy remoncie 

ulicy 11-go Listopada w Siemiatyczach, gdzie mieszkańcy musieli jeździć inną drogą, karano 

kierowców mandatami sięgającymi nawet 500 zł za wykroczenia w ruchu drogowym, między innymi 

za złe parkowanie, gdzie kierowcy nie mieli czasem innego wyjścia ze względu na wówczas 

istniejący remont? 

Komendant odpowiedział, że mandaty za wykroczenia w ruchu drogowym bardzo wzrosły, a 

siemiatyccy policjanci są bardzo rygorystycznie nastawieni, no ale tak musi być. Poza tym jeśli 

chodzi o kwoty mandatów, są sztywne, bo jest taryfikator i kodeks drogowy, których trzeba się 
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trzymać bezwzględnie. 

Sołtys Arbas zapytał czy uprzedzanie kierowców jadących z naprzeciwka miganiem światłami o 

kontroli prędkości jest przestępstwem? 

Komendant odpowiedział, że przestępstwem nie jest, ale w niektórych okolicznościach może okazać 

się wykroczeniem. 

 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Komendantowi za zabranie głosu. 

 

Ad. 5. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. W. Romaniuk, w celu omówienia 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2022 rok. 

Skarbnik omówiła sprawozdania zgodnie z załącznikiem nr 3. 

Poinformowała o uzyskaniu pozytywnej opinii z RIO. 

 

Przewodniczący podsumował wykonanie budżetu w 100%, dochody własne – podatkowe 

przekroczone na 101-102%, co oznacza, że wywiązujemy się z zobowiązań. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy p. Radosława Konobrockiego, w celu 

omówienia Raportu o stanie Gminy Drohiczyna za 2022 r. (za nr 4). 

Sekretarz poinformował, że nie wpłynęło żadne zgłoszenie do Urzędu, a była możliwość do wczoraj 

do godz. 1530, a następnie omówił jakie wiadomości i informacje składają się na raport. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podsumował raport mówiąc, że Gmina jako jednostka ma 

zobowiązania względem mieszkańców i obowiązek zaspokajania ich potrzeb w zakresie dostarczania 

wody, gospodarki śmieciowej, oczyszczalni ścieków, realizowania projektów i dofinansowywanie 

mieszkańcom na różne przedsięwzięcia, poprawy jakości dróg, ochrony zdrowia, ŚDS, COM, opieki 

zdrowotnej, ochrony środowiska i rozwój turystyczny. Z tych zobowiązań Gmina wywiązuje się 

dobrze. Na minus możemy zaliczyć brak lekarzy specjalistów oraz słabą komunikację autobusową. 

Radny Daniluk zabrał głos mówiąc, że pieniędzy z turystyki nie widać i nie ma parkingu przy ośrodku 

zdrowia. 

Radna Urbańska zabrała głos mówiąc, że turystyka to nie pieniądze dla Gminy, tylko są to wpływy 

od właścicieli restauracji w postaci podatków. 

Radna Tomasik powiedziała, że należy się cieszyć z tego co mamy. 

Burmistrz odpowiedział radnemu Danilukowi, że jest możliwość podjazdu do ośrodka zdrowia od 

tyłu budynku, gdzie również jest winda do dyspozycji. 

 

Przewodniczący podziękował Sekretarzowi za omówienie raportu. 

 

Radna Sierociuk opuściła salę obrad o godz. 1100, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 14. 
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Ad. 7. 

 

a) 

 

Przewodniczący poinformował, że raport o stanie Gminy Drohiczyn za 2022 r. jest warunkiem 

udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Drohiczyna. Raport został złożony w czasie obligowanym 

przez ustawę, umieszczony na stronie internetowej i przekazany radnym. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLII/338/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Drohiczyna jednogłośnie (zał. nr 5). 

 

b) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. W. Romaniuk, w celu omówienia 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy za 2022 r. 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLII/339/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2022 r. jednogłośnie. 

 

c) 

 

Odnośnie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Drohiczyna, Przewodniczący 

poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Waldemara Żero. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. W. Żero poinformował, że w dn. 10.05.2023 r. odbyło się 

posiedzenie komisji, na którym pozytywnie radni zaopiniowali sprawozdanie i został złożony 

wniosek do RIO. 

Radna Urbańska powiedziała, że Gmina się pięknie rozwija, wszystko jest dopatrzone i idzie w 

dobrym kierunku, miasto przyciąga turystów, jest ładnie, czysto i zadbanie. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 
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 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLII/340/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi Drohiczyna 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 r. jednogłośnie (zał. nr 7). 

 

Przewodniczący pogratulował Burmistrzowi uzyskania absolutorium. Następnie Burmistrz skierował 

kilka słów i podziękował za zaufanie, wskazówki i zrozumienie. 

 

Przewodniczący zarządził przerwę od godz. 1140 do 1200. 

 

Po przerwie na salę obrad wróciła radna Sierociuk, zatem liczba radnych zwiększyła się do 15. 

 

d) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. W. Romaniuk, w celu omówienia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 8. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLII/341/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 

jednogłośnie. 

e)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy, p. W. Romaniuk, w celu omówienia 

uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2023 – 

2031. 

Skarbnik omówiła uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 9. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLII/342/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2023 – 2031 jednogłośnie. 

 

f)  

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza, p. W. Borzyma, w celu omówienia uchwały 

w sprawie zmiany w Uchwale nr XL/330/23 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 marca 2023 r. 

w sprawie określenia zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowych osobom fizycznym 

na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Drohiczyn. 

Burmistrz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 10. 

 

Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLII/343/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zmiany w Uchwale nr XL/330/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 marca 2023 r. w sprawie określenia zasad, trybu udzielania oraz 

rozliczania dotacji celowych osobom fizycznym na dofinansowanie budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Drohiczyn jednogłośnie. 

 

g) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmian w statucie Biura Obsługi Szkół w Drohiczynie. 

Sekretarz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 11. 

 

Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLII/344/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zmian w statucie Biura Obsługi Szkół w 

Drohiczynie jednogłośnie. 

 

h) 

   

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia uchwały w sprawie zmian w statucie Żłobka „Bajkowa Kraina” w Drohiczynie. 
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Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XLII/345/23 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zmian w statucie Żłobka „Bajkowa Kraina” 

w Drohiczynie jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Kierowników i Dyrektorów jednostek organizacyjnych, w 

celu omówienia sprawozdań z działalności za 2022 r. 

 

MGOK – Sekretarz poinformował, że Dyrektor obecnie jest w delegacji, a sprawozdanie 

szczegółowo zostało omówione na posiedzeniu Komisji Wspólnych w dniu 30.05.2023 r. (zał. 13). 

Pytań nie było. 

MGBP – Kierownik p. A. Bujno omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 14. 

Pytań nie było. 

GZGK – Dyrektor omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 15. 

Pytań nie było. 

BOS – Sekretarz poinformował, że sprawozdanie szczegółowo zostało omówione na posiedzeniu 

Komisji Wspólnych w dniu 30.05.2023 r. (zał. nr 16). 

Pytań nie było. 

Żłobek „Bajkowa Kraina” - Sekretarz poinformował, że sprawozdanie szczegółowo zostało 

omówione na posiedzeniu Komisji Wspólnych w dniu 30.05.2023 r. (zał. nr 17). 

Pytań nie było. 

 

Przewodniczący podziękował za zabranie głosu. 

 

Ad. 9. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego, w celu 

omówienia sprawozdania pn. Ocena stanu sanitarnego miasta i gminy oraz przygotowanie do sezonu 

turystycznego. 

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 18. 

Pytań nie było. 

 

Ad. 10. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Podinspektor ds. zamówień publicznych, inwestycji i 

drogownictwa, p. Darię Zdunek, w celu omówienia sprawozdania pn. Ocena stanu dróg i ulic na 
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terenie miasta i gminy. 

Podinspektor Zdunek omówiła sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 19. 

Pytań nie było. 

 

Ad. 11. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pracownika MGOPS w Drohiczynie, p. Grzegorza 

Odorczuka, w celu omówienia sprawozdania pn. Ocena zasobów Pomocy Społecznej. 

Pracownik MGOPS omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 20. 

Pytań nie było. 

 

Ad. 12. 

 

Wolne wnioski – brak. 

 

Ad. 13. 

 

Wobec wyczerpania tematów obrad Przewodniczący dokonał o godz. 1242 zamknięcia XLII Sesji 

Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

 

Protokołowała:                                   

Marta Nielipińska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

   mgr inż. Marian Rogowiec             

 

 

 

 

 


